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Rada Miasta w Myszkowie 

Komisja Finansów i Budżetu , Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji, Komisja 

Rozwoju, Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Prawa i Porządku w Mieście, Komisja 

Zdrowia, Rodziny i Polityki Socjalnej, Posiedzenie komisji połączone 

Protokół nr 2/22 

II posiedzenie odbyło się w dniu 27 kwietnia 2022r.  

Obrady rozpoczęto 27 kwietnia 2022r. o godz. 08:30, a zakończono o godz. 14:34 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu udział wzięli: 
1. Członkowie komisji w liczbie 21 osób – wg załączonej listy obecności. 

2. Pan Włodzimierz Żak  –Burmistrza Miasta Myszkowa.  

3. Pani Iwona Franelak – Zastępca Burmistrza Miasta Myszkowa. 

4. Pan Ryszard Woszczyk – prezes ZWiK sp.zo.o. w Myszkowie. 

5. Pan Jacek Kowalczyk – prezes MTBS sp. zo.o. w Myszkowie. 

6. Pan Janusz Trąbski – prezes Saniko sp.zo.o. w Myszkowie. 

7. Pani Urszula Koral – dyrektor PUP w Myszkowie. 

8. Pani Urszula Karolczyk – kierownik ŚDS przy ul. Gałczyńskiego 6 i 7 w Myszkowie. 

9. Pani Małgorzata Matyja – kierownik ŚDS przy ul. Millenium 19 c w Myszkowie. 

10. Pani Agnieszka Ludwig – dyrektor MOPS w Myszkowie. 

11. Pani Aleksandra Podgórska – dyrektor MDK w Myszkowie. 

12. Pan Piotr Wysocki – dyrektor MOSiR w Myszkowie. 

13. Pan Rober Chądzyński – inspektor w Referacie Nadzoru UM w Myszkowie. 

14. Pan Piotr Maślanka – radca prawny UM w Myszkowie. 

 

Obecni: 

1. Magdalena Balwierz 

2. Daniel Borek 

3. Eugeniusz Bugaj 

4. Robert Czerwik 

5. Elżbieta Doroszuk 

6. Andrzej Giewon 

7. Beata Jakubiec-Bartnik 

8. Sławomir Jałowiec 

9. Zofia Jastrzębska 

10. Norbert Jęczalik 

11. Dominik Lech 

12. Beata Pochodnia 

13. Małgorzata Skinder 

14. Halina Skorek - Kawka 

15. Iwona Skotniczna 

16. Tomasz Szlenk 

17. Jacek Trynda 

18. Jerzy Woszczyk 

19. Adam Zaczkowski 
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20. Tomasz Załęcki 

21. Ewa Ziajska - Łazaj 

 

Porządek posiedzenia:   

1. Otwarcie posiedzenia i ustalenie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Finansów i Budżetu z dnia 31.03.2022r. 

3. Analiza sprawozdania finansowego MOSiR i MDK za rok 2021, w tym przedstawienie 

struktury dochodów i wydatków z poszczególnych usług w ujęciu miesięcznym. 

4. Zaopiniowanie sprawozdania z działalności MOPS oraz oceny zasobów pomocy społecznej 

za rok 2021 dla gminy z uwzględnieniem działalności Środowiskowych Domów 

Samopomocy ul. Millenium i ul. Gałczyńskiego. 

5. Informacja na temat skali bezrobocia w powiecie myszkowskim oraz aktualna tendencja 

tego zjawiska. 

6. Dyskusja na temat możliwości uczestnictwa spółek komunalnych w systemie 

gospodarowania odpadami komunalnymi. 

7. Informacja na temat umów o wykonanie robót budowlanych, postęp w realizacji 

podpisanych umów o roboty budowlane, które są dofinansowane ze środków unijnych lub 

dotacji. 

8. Informacja na temat promocji rozwoju przedsiębiorczości i pozyskiwania nowych terenów 

pod inwestycje przemysłowe. 

9. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych. 

10. Sprawy różne. 

 

Do punktu 1. 

Otwarcie posiedzenia i ustalenie porządku obrad. 

 

Posiedzenie komisji otworzył i prowadził przewodniczący komisji p. Adam Zaczkowski. 

Prowadzący obrady komisji powitał Państwa radnych, zaproszonych gości. Prowadzący obrady 

komisji wyczytywał kolejno radnych i poprosił o potwierdzenie wyczytanej osoby o werbalne 

potwierdzenie obecności poprzez naciśnięcie przycisku kworum. Stwierdził prawomocność 
obrad. Przedstawił porządek posiedzenia. Porządek posiedzenia komisji wszyscy radni 

otrzymali. Zapytał, czy radni mają uwagi, propozycje zmian do porządku obrad. Z uwagi na 

brak uwag prowadzący obrady komisji zaproponował zaopiniowanie porządku posiedzenia.  

 

Głosowano w sprawie: 

Otwarcie posiedzenia i ustalenie porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, 

Beata Jakubiec-Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert Jęczalik, Dominik 

Lech, Beata Pochodnia, Halina Skorek - Kawka, Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Jacek 

Trynda, Jerzy Woszczyk, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska - Łazaj 
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BRAK GŁOSU (1) 

Andrzej Giewon 

NIEOBECNI (1) 

Małgorzata Skinder 

 

Do protokołu został dopisany głos radnego Andrzeja Giewona „za” przyjęciem porządku 

posiedzenia.  

 

Do punktu 2. 

Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Finansów i Budżetu z dnia 31.03.2022r. 

 

Prowadzący obrady komisji p. Adam Zaczkowski zapytał radnych, czy mają uwagi do 

protokołu? Z uwagi na brak pytań poprosił o przyjęcie protokołu. Zanim odbyło się głosowanie 

nad przyjęciem protokołu prowadzący obrady komisji powrócił do wcześniejszej dyskusji nt. 

protokołów. Protokół ma 68 stron i odzwierciedla słowo w słowo co zostało powiedziane na 

komisjach. Była propozycja, żeby wrócić do idei protokołów, które odzwierciedlają zarys tego, 

co się dzieje na komisji, jak i podejmowanych tematów, ale nie są stenopisem. Propozycja była 

taka, żeby protokoły były skrócone, a radni mieli dostęp do nagrań z komisji. Wtedy padła 

sugestia, że jeżeli nie będzie zdań odrębnych to przyjmiemy takie rozwiązanie i wprowadzi je 

fizycznie pan przewodniczący Rady Miasta, bo zdaniem radnych to jego kompetencja. 

Prowadzący obrad komisji poprosił przewodniczącego o wyjaśnienie, czy można to zrobić, czy 

są jakieś przeszkody. 

 

Pan Jerzy Woszczyk przewodniczący Rady Miasta powiedział, że po rozpoznaniu prawnym 

jeżeli jest zgodne z regulaminem to tak zrobimy. 

 

Prowadzący obrady komisji p. Adam Zaczkowski zapytał, czy można przyjąć założenie, że 

wdrażamy to rozwiązanie i ono od dzisiaj obowiązuje? 

 

Pan Jerzy Woszczyk przewodniczący Rady Miasta odpowiedział twierdząco. 

 

Prowadzący obrady komisji p. Adam Zaczkowski powiedział, że to jest wystarczająca 

informacja do Biura Rady, że decyzją przewodniczącego Rady po konsultacjach z całą Radą 
Miasta te protokoły będą skrócone. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Finansów i Budżetu z dnia 31.03.2022r.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Beata Jakubiec-

Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert Jęczalik, Dominik Lech, Beata 

Pochodnia, Halina Skorek - Kawka, Iwona Skotniczna, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki, 

Ewa Ziajska - Łazaj 
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NIEOBECNI (1) 

Małgorzata Skinder 

 

Do punktu 3. 

Analiza sprawozdania finansowego MOSiR i MDK za rok 2021, w tym przedstawienie 

struktury dochodów i wydatków z poszczególnych usług w ujęciu miesięcznym. 

 

Prowadzący obrady komisji p. Adam Zaczkowski otworzył dyskusję na temat analizy 

sprawozdania finansowego MDK.  

 

W dyskusji wzięli udział: 

 

Pani Aleksandra Podgórska dyrektor MDK opowiedziała o ograniczeniach w funkcjonowaniu 

MDK spowodowanych pandemią w latach 2020r., następnie poprosiła o zadawanie pytań.   
 

Prowadzący obrady komisji p. Adam Zaczkowski poruszył kwestię sposobu wykorzystania 

środków przekazywanych MDK z tzw. korkowego. Były sugestie, żeby uszczelnić system, 

czyli w większym stopniu były te środki dedykowane faktycznie osobom, dzieciom, których 

ten problem bezpośrednio dotyczy. Prowadzący obrady komisji poprosił panią dyrektor MDK 

o wypowiedzenie się na ten temat. 

 

Pani Aleksandra Podgórska dyrektor MDK wspomniała o zmianie formuły głównych idei akcji 

„Lato w mieście” i „ Zima w mieście”. MDK nie ma żadnych narzędzi ani formalnych 

możliwości do sprawdzania statusu materialnego rodziny, robienia wywiadów 

środowiskowych. MDK uderza do szkół i przedszkoli, mówi jaka jest idea tych programów. 

Program pozwalający na typową profilaktykę został bardzo mocno rozwinięty np. w ubiegłym 

roku do szkół został zaproszony sędzia p. Artur Lipiński, w spotkaniach brały udział całe klasy. 

MDK ruszył z programem polecanym przez radną p. Doroszuk, przeszkolona instruktor MDK 

prowadziła w przedszkolach zajęcia w ramach tzw. Przyjaciół Zippiego. Teraz już są dwie 

grupy Zippiego, zainteresowanie jest ogromne. W czasie pandemii zajęcia różnie się odbywały, 

aktualnie dostęp do wszystkich zajęć w MDK mają również dzieci z Ukrainy przebywające 

w Myszkowie. Wszystkie dzieci bez rozróżniania miały bezpłatne zajęcia.  Został zatrudniony 

tłumacz, który na zajęciach tłumaczy dzieciom z Ukrainy, co mają robić. W MDK są również 
prowadzone zajęcia z języka polskiego dla dorosłych i dla dzieci.      

 

Prowadzący obrady komisji p. Adam Zaczkowski poruszył temat zacieśnienia współpracy 

MOPS i MDK w tym temacie. 

 

Pani Aleksandra Podgórska dyrektor MDK odpowiedziała, że MDK skupił się bardziej na 

pomocy szkół i przedszkoli.  

 

Radna p. Elżbieta Doroszuk podziękowała pani dyrektor za Program Zippiego oraz 

zaapelowała, żeby objąć nim wszystkie dzieci przedszkolne. Zespół tworzący Gminny Program 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych przygotował program profilaktyczny. Poprosiła, 

żeby wszyscy instruktorzy zostali przeszkoleni w ramach profilaktyki.     

 



5 

 

Prowadzący obrady komisji p. Adam Zaczkowski zaproponował rozwiązanie, żeby część 
środków, które trafiają z korkowego było przeznaczone na dokształcanie kadry w tym zakresie.  

 

Radna p. Beata Jakubiec – Bartnik przypomniała, że Komisja Zdrowia zajęła się tym 

problemem, pani dyrektor MOPS ma przygotować wydatki, jakie z korkowego były poniesione 

i na jakie cele z 5 lat. Radna zapytała, czy na dzieci z Ukrainy idą środki z korkowego?  

 

Pani Aleksandra Podgórska dyrektor MDK powiedziała, że tak, jak wszystkie zajęcia w MDK. 

 

Prowadzący obrady komisji p. Adam Zaczkowski zapytał o dodatkowe środki dedykowane dla 

dzieci z Ukrainy, czy MDK takie środki pozyskuje. 

 

Pani Aleksandra Podgórska dyrektor MDK powiedziała, że MDK nie dostanie zwrotu 

z Funduszu Pomocowego.  

 

Radna p. Zofia Jastrzębska zwróciła uwagę na większe zacieśnienie współpracy MDK z MOPS. 

Radna zapytała, czy jest przewidziane w następnych latach, czy miesiącach uzyskiwanie takich 

informacji i mobilizowanie tych rodzin do wysyłania dzieci na zajęcia dedykowane dla tych 

rodzin.      

 

Pani Aleksandra Podgórska dyrektor MDK zaproponowała poproszenie pracowników 

socjalnych o przekazywanie takich informacji rodzinom.  

 

Radna p. Zofia Jastrzębska zasugerowała, żeby pracownicy socjalni mobilizowali te rodziny do 

uczestnictwa dzieci w zajęciach. 

 

Pani Agnieszka Ludwig dyrektor MOPS przypomniała, że będą robione warsztaty 

profilaktyczne dla najmłodszych również w MOSiR. MOPS szuka wykonawcy do 

przeprowadzenia warsztatów dla starszych dzieci. W I półroczu MOPS planuje kolejne 

szkolenie dla instruktorów.   

 

Prowadzący obrady komisji p. Adam Zaczkowski poprosił pana Piotra Wysockiego dyrektora 

MOSiR o przedstawienie sprawozdania finansowego za 2021r. Sprawozdanie finansowe 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu.   

 

Pan Piotr Wysocki dyrektor MOSiR opowiedział o ograniczeniach w funkcjonowaniu MDK 

spowodowanych pandemią w latach 2020r., następnie poprosił o zadawanie pytań.   
 

Radna p. Beata Jakubiec – Bartnik zwróciła się z pytaniem do dyrektora MOSiR, czy wie na 

jakim etapie jest projekt dotyczący budynku klubowego. 

 

Prowadzący obrady komisji p. Adam Zaczkowski zaproponował poproszenie na komisję pana 

Burmistrza oraz pani kierownik wydziału IM.  

 

Radny p. Tomasz Szlenk poruszył temat dotyczący ogłoszenia przetargu na budowę bieżni na 

Stadionie Miejskim. Zadanie było planowane na I kwartał tego roku, nie ma ogłoszenia 
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o przetargu na BIP mimo zapewnień pana Burmistrza o ogłoszeniu na początku kwietnia. 

Zdaniem radnego radni boją się, że inwestycja jest zagrożona.  

 

Radna p. Beata Jakubiec – Bartnik zwróciła się z pytaniem do pani kierownik wydziału IM 

p. Grażyny Łękarskiej, czy przygotowała odpowiedź, o którą radni prosili miesiąc temu, 

dokumentację z projektantem w sprawie budynku klubowego i bieżni, maile i korespondencję 
listowną.  
 

Pani Grażyna Łękarska kierownik wydziału IM powiedziała, że dokumentacji nadal nie ma, a 

sprawozdanie na dzień dzisiejszy nie zostało przygotowane. Pani kierownik zadeklarowała, że 

przygotuje te dokumenty w najbliższym możliwym terminie, podkreślając dużą ilość 
postępowań w I kwartale oraz niemożliwość przesunięcia ważniejszych rzeczy.  

 

Radna p. Beata Jakubiec – Bartnik podkreśliła, że minął rok od przedłużenia projektu i zapytała, 

na jakim etapie to jest na dzień dzisiejszy, czy jest kontakt z projektantem? Tutaj chodzi o kwotę 
1.100.000,00 zł, która będzie 7.000.000,00 zł z dofinansowania. 

 

Pani Grażyna Łękarska kierownik wydziału IM powtórzyła, że nie posiada projektu. Gmina 

regularnie usiłuje rozmawiać z właścicielem firmy projektowej, który nie odbiera telefonów. 

Pracownica firmy projektowej poinformowała pracownika wydziału IM, że podwykonawcy 

projektanta nie wywiązali się z zobowiązań biura projektowego i do tej chwili nie jest 

opracowana kompletna dokumentacja, w związku z tym prosi o kolejny tydzień.  
 

Radna p. Beata Jakubiec – Bartnik zapytała, czy te rozmowy są tylko ustne, czy na piśmie. 

 

Pani Grażyna Łękarska kierownik wydziału IM potwierdziła, że ustne. Pismo do projektanta 

zostało wysłane na początku kwietnia z informacją o upływie terminu wykonania dokumentacji 

oraz naliczeniu kar.      

 

Radna p. Beata Jakubiec – Bartnik zaproponowała, żeby ktoś z Urzędu pojechał do projektanta.  

 

Pani Grażyna Łękarska kierownik wydziału IM powiedziała, że nie wie, czy to nie byłaby 

niepotrzebna strata czasu, ale jeżeli szef zdecyduje, że mam tam jechać to pojedzie.   

 

Prowadzący obrady komisji p. Adam Zaczkowski powiedział, że co do zasady radni nie mają 
prawa wydawać poleceń pracownikom urzędu. Zasugerował radnym formę wniosku komisji 

do pana Burmistrza, który wydaje polecenia swoim pracownikom i reguluje czas pracy 

przygotowania dokumentów. 

 

Radna p. Zofia Jastrzębska zapytała, czy pani kierownik odpowie na pytania, które były zadane 

na poprzedniej komisji odnośnie korespondencji między projektantem, a Urzędem, czy ma 

postawić wniosek do pana Burmistrza.  

 

Pani Grażyna Łękarska kierownik wydziału IM zadeklarowała, że jak dostanie polecenie od 

szefa to przygotuje. One są przygotowywane, ale to wymaga czasu.  
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Radny p. Tomasz Szlenk poruszył temat nieogłoszenia na BIP przetargu na bieżnię i zapytał, 

czy jest termin zakończenia tej inwestycji, czy nie jest zagrożona? Kiedy jest realna szansa na 

ogłoszenie tego projektu, rozpisanie przetargu i wyłonienie wykonawcy?    

 

Pani Grażyna Łękarska kierownik wydziału IM zadeklarowała, że powinno się ukazać w ciągu 

najbliższych kilku dni.  

 

Radny p. Tomasz Szlenk powrócił do tematu kontaktu z projektantem i zapytał, czy chodziło 

o tydzień obecny, czy poprzedni. 

 

Pani Grażyna Łękarska kierownik wydziału IM powiedziała, że ta pani telefonicznie poprosiła 

o czas do tego tygodnia. W każdy poniedziałek dzwonimy i uzyskujemy kolejny raz odpowiedź, 
że proszą jeszcze o tydzień.  
 

Radny p. Tomasz Szlenk przyznał, że od niego też właściciel firmy nie odbiera telefonów, a 

wszystkim zależy, żeby ta inwestycja była doprowadzona do końca. Zdaniem radnego trzeba 

przyszłościowo wyciągnąć wnioski, żeby ta firma nie dostała żadnego przetargu, który będzie 

organizowany w gminie.  

  

Radna p. Beata Jakubiec – Bartnik zgłosiła wniosek formalny o przygotowanie korespondencji 

z projektantem w sprawie oddania projektu budynku klubowego i kortów tenisowych i pełną 
dokumentację wraz z aneksami z 31 października 2021r. i 31 listopada 2021r. i poprosiła o jego 

przegłosowanie. Radna poprosiła o przygotowanie odpowiedzi na następną komisję.  
 

Prowadzący obrady komisji p. Adam Zaczkowski poprosił o zaopiniowanie wniosku 

formalnego.  

 

Głosowano w sprawie: 

Komisja wnioskuje o przygotowanie dokumentacji, korespondencji, notatek służbowych 

dotyczących dwóch inwestycji Budynku klubowego oraz kortów tenisowych od dnia 

20.12.2020r. do chwili obecnej (radna p. Beata Jakubiec - Bartnik).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Elżbieta Doroszuk, Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-

Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert Jęczalik, Halina Skorek - Kawka, 

Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Jacek Trynda, Jerzy Woszczyk, Adam Zaczkowski, Ewa 

Ziajska - Łazaj 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Dominik Lech, Beata Pochodnia 

BRAK GŁOSU (1) 

Tomasz Załęcki 

NIEOBECNI (1) 

Małgorzata Skinder 
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Prowadzący obrady komisji p. Adam Zaczkowski powiedział, że wniosek komisji został 

przyjęty. Prowadzący obrady poruszył temat brodzika, jaki jest harmonogram planowanych 

działań i jak ten brodzik ma wyglądać.  
 

Pan Piotr Wysocki dyrektor MOSiR powiedział, że brodzik będzie odtworzony w takiej formie 

jaki jest w tym momencie. MOSiR jest na etapie przygotowania i ogłoszenia procedury 

przetargowej. Wykonanie zależy od podpisania umowy i jest planowane na przełom 

czerwca/lipca.  

 

Do punktu 4. 

Zaopiniowanie sprawozdania z działalności MOPS oraz oceny zasobów pomocy 

społecznej za rok 2021 dla gminy z uwzględnieniem działalności Środowiskowych 

Domów Samopomocy ul. Millenium i ul. Gałczyńskiego. 

 

Prowadzący obrady komisji p. Adam Zaczkowski otworzył dyskusję i poprosił o zadawanie 

pytań.  
 

W dyskusji wzięli udział: 

 

Radna p. Elżbieta Doroszuk przypomniała temat związany ze szkoleniem instruktorów 

w ramach Gminnego Programu Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. Czy instruktorzy 

MOSiR będą podobne szkolenia przechodzić? 

 

Pani Agnieszka Ludwig dyrektor MOPS powiedziała, że w zeszłym roku odbyło się pierwsze 

szkolenie, w II połowie roku wrzesień/październik, w tym roku w I połowie będzie kolejne.  

Były to dla MDK i MOSiR odrębne, obejmujące ten sam zakres tematyczny, wprowadzenie do 

profilaktyki uzależnień, rozszerzone o nowy zakres działań uzależnienia behawioralne.  

 

Radna p. Elżbieta Doroszuk zaproponowała konsultacje indywidualne dla wszystkich 

instruktorów.  

 

Pani Agnieszka Ludwig dyrektor MOPS powiedziała, że MOPS może przekazać taką 
informację w trakcie szkoleń, jak będzie problem to wskaże gdzie konsultować.  
 

Radna p. Elżbieta Doroszuk poruszyła temat programu osłonowego: Wspieranie jednostek 

samorządu terytorialnego w tworzeniu systemu przeciwdziałania przemocy w rodzinie.  

 

Pani Agnieszka Ludwig dyrektor MOPS powiedziała, że w tym roku przeoczyła to ogłoszenie. 

MOPS raz brał udział w takim programie, ale w montażu finansowym odnośnie wydatkowania 

środków z dofinansowania mały procent można było przeznaczyć na wynagrodzenia trenerów 

prowadzących zajęcia np. z samoobrony, mediacji i asertywności.  

   

Radna p. Elżbieta Doroszuk zaapelowała, żeby przygotowywać się już do tego, żeby móc  

skorzystać z tego programu. 
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Pani Agnieszka Ludwig dyrektor MOPS powiedziała, że MOPS przygotuje się do programu 

na przyszły rok.  

 

Prowadzący obrady komisji p. Adam Zaczkowski zapytał o działania związane z opieką nad 

gośćmi z Ukrainy i ewentualne problemy.  

 

Pani Agnieszka Ludwig dyrektor MOPS powiedziała, że MOPS radzi sobie na bieżąco. 

Wypłaty świadczenia jednorazowego 300+ są realizowane teraz jest złożone zapotrzebowanie 

na 640 osób. Pierwsza transza wypłat poszła dla osób, które przyjęły obywateli z Ukrainy. 

Z ostatniego sprawozdania wynika, że MOPS ma około 120 dzieci dożywianych w szkołach 

i przedszkolach. Do Centrum Integracji Społecznej zostało skierowanych około 40 obywateli 

Ukrainy.   

 

Prowadzący obrady komisji p. Adam Zaczkowski poruszył temat uczestniczenia MOPS 

w znajdywaniu mieszkań dla tych osób oraz gdzie można zgłaszać takie zapotrzebowanie. 

 

Pani Agnieszka Ludwig dyrektor MOPS powiedziała o jednej sytuacji, gdzie ulokowano osoby 

przez Straż Graniczną, sprawą zajął się Urząd Miasta p. Małgorzata Kitala – Miroszewska, 

problem został rozwiązany. 

 

Prowadzący obrady komisji p. Adam Zaczkowski poruszył temat funkcjonowania i potrzeb 

ŚDS przy ul. Millenium i Gałczyńskiego w Myszkowie.  

 

Pani Małgorzata Matyja – kierownik ŚDS przy ul. Millenium 19 c w Myszkowie powiedziała, 

że nie ma problemów finansowych, podkreśliła, że problemem była pandemia oraz zdrowie 

psychiczne podopiecznych.   

 

Prowadzący obrady komisji p. Adam Zaczkowski zapytał, czy kwestia sąsiedztwa nie jest 

problematyczna? 

 

Pani Urszula Karolczyk – kierownik ŚDS przy ul. Gałczyńskiego 6 i 7 w Myszkowie 

odpowiedziała, że nie ma żadnych uciążliwości, jest monitoring zewnętrzny, jest współpraca.  

 

Radna p. Beata Pochodnia poruszyła temat problemów MOPS z ustawą o zamówieniach 

publicznych. Jak wygląda na dzień dzisiejszy sytuacja dotycząca usług specjalistycznych? 

 

Pani Agnieszka Ludwig zapewniła, że wszystkie usługi są realizowane zgodnie 

z zapotrzebowaniem, umowy są podpisane, wszystkie usługi są realizowane.  

 

Radny p. Andrzej Giewon pochwalił działalność i personel Środowiskowych Domów 

Samopomocy w Myszkowie.     

 

Radna p. Zofia Jastrzębska dodała, że pacjenci są zadowoleni z działalności ŚDS. 
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Prowadzący obrady komisji p. Adam Zaczkowski poprosił o zaopiniowanie sprawozdania 

z działalności MOPS. 

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie sprawozdania z działalności MOPS oraz oceny zasobów pomocy społecznej 

za rok 2021 dla gminy.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, 

Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert 

Jęczalik, Dominik Lech, Beata Pochodnia, Małgorzata Skinder, Halina Skorek - Kawka, 

Iwona Skotniczna, Jerzy Woszczyk, Adam Zaczkowski, Ewa Ziajska - Łazaj 

BRAK GŁOSU (1) 

Tomasz Załęcki 

 

Do punktu 5. 

Informacja na temat skali bezrobocia w powiecie myszkowskim oraz aktualna tendencja 

tego zjawiska. 

 

Prowadzący obrady komisji p. Adam Zaczkowski poprosił panią dyrektor PUP 

o przedstawienie informacji.  

 

W dyskusji wzięli udział: 

 

Pani Urszula Koral – dyrektor PUP w Myszkowie przedstawiła informację na temat skali 

bezrobocia w powiecie myszkowskim oraz aktualną tendencję tego zjawiska. Materiał stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Radna p. Beata Pochodnia zapytała o rząd wielkości osób niepełnosprawnych zarejestrowanych 

w PUP oraz o odzew w związku z działaniami podjętymi przez PUP. 

 

Pani Urszula Koral – dyrektor PUP w Myszkowie powiedziała, że w tej chwili jest 145 osób 

niepełnosprawnych, stan na koniec marca, rozpoczęta jest aktywizacja tych osób.  

 

Prowadzący obrady komisji p. Adam Zaczkowski poruszył temat przepływu osób z Ukrainy, 

rejestracji, ofert pracy.  

 

Pani Urszula Koral – dyrektor PUP w Myszkowie powiedziała, że do tej pory znalazło pracę 
12 osób, spływają wnioski na organizacje staży, PUP podpisał 5 umów na organizację stażu. 

Dyrektor PUP opowiedziała o zaangażowaniu CIS w aktywizacji tych osób.      
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Do punktu 6. 

Dyskusja na temat możliwości uczestnictwa spółek komunalnych w systemie 

gospodarowania odpadami komunalnymi. 

 

Prowadzący obrady komisji p. Adam Zaczkowski powitał prezesów spółek komunalnych, 

panią główna księgową, pana mecenasa. Radni dostali materiał sprawozdanie zarządu Saniko 

w kwestii podziału spółki. Przewodniczący komisji poprosił o przedstawienie p. Janusza 

Trąbskiego o przedstawienie idei i planów w zakresie powierzenia.  

 

W dyskusji wzięli udział: 

 

Pan Janusz Trąbski prezes spółki Saniko powiedział, że zamiarem podziału spółki Saniko jest 

podzielenie jej i wyodrębnienie nowej spółki. Celem było możliwość wykonywania w spółce 

wydzielonej na rzecz gminy działalności tj. wywóz nieczystości stałych, prowadzenie akcji 

letniej i zimowej, opróżnianie koszy ulicznych, utrzymanie zieleni. Efektem tego podziału 

będzie dalsza specjalizacja spółki wydzielonej, działalność na rzecz gminy i zaspokajanie 

potrzeb mieszkańców Myszkowa.  

 

Radna p. Beata Jakubiec – Bartnik zapytała o orientacyjną kwotę, jaką poniesie spółka Saniko 

Bis na kadrę kierowniczą, prezesa, prawnika, księgową, zarząd. Radna zapytała, czy prezesem 

tej spółki Saniko Bis będzie prezes spółki Saniko, a reszta zarządu będzie nowa? Poruszyła 

również temat środków trwałych w spółce Saniko bis oraz ilości samochodów na odbiór. 

 

Pan Janusz Trąbski prezes spółki Saniko wyjaśnił, że na dzień dzisiejszy nie ma szczegółowych 

wyliczeń. Odniósł się do pytania odnośnie zarządu w nowej spółce, że to nie jest jego 

kompetencja. Spółka, która powstanie będzie prowadziła działalność komercyjną: opróżnianie 

pojemników z firm i usługi pogrzebowe z Cmentarzem komunalnym, a spółka Saniko będzie 

prowadziła te wszystkie działalności na rzecz gminy. Do Saniko bis potrzebna jest śmieciarka 

i karawany, natomiast spółka podstawowa ma śmieciarki, ale musi zostać doposażona w cztery 

śmieciarki i ludzi.     

 

Radna p. Beata Jakubiec – Bartnik zapytała, czy prezes kalkuluje dokapitalizowanie przez 

Urząd Miasta? Poprosiła o przedstawienie kosztorysu celem zabezpieczenia w budżecie.  

 

Pan Janusz Trąbski prezes spółki Saniko powiedział, że na przełomie września/października 

będzie potrzebny 1 mln zł celem dofinansowania do sprzętu.   

 

Prowadzący obrady komisji p. Adam Zaczkowski wyjaśnił powód zaproszenia innych 

prezesów na Komisję. Niepokój radnych budziła kwestia powstania kolejnej spółki miejskiej, 

pojawiły się pytania, czy jest taka potrzeba, czy jednej z działalności, która zostanie powierzona 

lub komercyjnej nie mogłaby przejąć już funkcjonująca spółka. Prowadzący obrady komisji 

zwrócił się z pytaniem do pozostałych prezesów, czy widzą możliwość przejęcia jednej z tych 

działalności, realizowania jej w ramach swoich kompetencji.  

 

Pan Jacek Kowalczyk – prezes MTBS odpowiedział, że konsultował z mecenasem,  ustawowo 

MTBS nie może zajmować się wywozem śmieci. Prezes powołał się na ograniczenie ustawowe 

wynikające z art. 27, który mówi, że przedmiot działania wcześniej TBS dzisiaj SIM.  
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Prowadzący obrady komisji p. Adam Zaczkowski zapytał, czy ograniczenie ustawowe dotyczy 

gospodarki odpadami komunalnymi?  

 

Pan Jacek Kowalczyk – prezes MTBS powiedział, że w ustawie jest wskazanie, że przedmiotem 

działania jest budowanie domów mieszkalnych, eksploatacja na zasadach najmu i co obecnie 

SIM, a wcześniej TBS w jakim zakresie mogą się poruszać odnośnie nabywania lokali 

mieszkalnych, remontów, wynajmowania lokali znajdujących się w budynkach TBS, zarząd 

nieruchomościami oraz zarządzanie wspólnotami.  

 

Prowadzący obrady komisji p. Adam Zaczkowski powrócił do historii wozu asenizacyjnego, 

podkreślając, że próba została podjęta i takie usługi były świadczone.  

 

Pan Jacek Kowalczyk – prezes MTBS powiedział, że MTBS koncentruje się na usługach 

remontowo – budowalnych na posiadanych zasobach lub w 21 administrowanych przez MTBS 

wspólnotach mieszkaniowych.  

 

Pan Ryszard Woszczyk – prezes ZWiK powiedział, że aktualnie wodociągi mają 
skomplikowaną sprawę proceduralną związaną z propozycją nowych cen, nowego planu 

wieloletniego. Prezes poinformował o wniosku ZWiK na zwiększenie dotacji do 2.300.000,00 

zł na ujęcie wody Piłsudskiego. ZWiK ma problem z prądem, inwestycje związane 

z fotowoltaikę zabezpieczenie oczyszczalni. Wprowadzenie form restrukturyzacji w obecnej 

chwili bardziej skomplikowałoby tą sytuację. Zdaniem prezesa najbardziej kompetentna będzie 

spółka Saniko, jej prezes i pracownicy.  

 

Prowadzący obrady komisji p. Adam Zaczkowski powiedział, że nie ma bardziej kompetentnej 

osoby na dzisiaj niż prezes spółki, który realizuje te zadania. O ile nie ma problemu 

technicznego z podziałem spółki na dwie odrębne, pojawia się problem z podziałem prezesa na 

dwóch.  

 

Radna p. Iwona Skotniczna pochwaliła spółkę Saniko za obsługę rynku i przyznała, że ma 

wątpliwości dotyczące podziału tej spółki. Radna przypomniała historię KZGM 

wyodrębnionego z MTBS i wyraziła obawę odnośnie Saniko, że będzie podobna sytuacja.     

 

Radna p. Beata Jakubiec – Bartnik poruszyła temat zatrudnienia pracownika pełniącego nadzór 

nad spółkami. Na poprzedniej komisji budżetowej zobowiązał się Pan, że sprawdzi Pan 

możliwość prawną połączenia MTBS z KZGM.  

 

Burmistrz Miasta p. Włodzimierz Żak powiedział, że w wyniku konkursu do nadzoru nad 

spółkami został zatrudniony pan Robert Chądzyński. Odnośnie wypowiedzi przedmówczyni 

KZGM nigdy nie był połączony z MTBS. W strukturach KZGM jest zatrudnionych pięć osób 

i gdyby została zmieniona formuła powołując przetarg gmina musiałaby minimum dwie 

zostawić, żeby kontrolować nad opiekę zasobem mieszkaniowym gminy. Mieszkania są 
w złym stanie, gmina poprawiła jakość remontów, ale jest dużo pracy do wykonania. Odnośnie 

niepokoju radnych o wydzielenie spółek Burmistrz przyznał, że rozumie troskę o to, czy 

musimy wchodzić w koszty administracyjne, które pojawiają się przy tworzeniu wydzielonej 

struktury. Gdyby gmina mogła uniknąć tworzenia spółki zrobiła to. Pan mecenas nie znalazł 
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takiego rozwiązania, żeby część komercyjną rzucić do innej ze spółek. Burmistrz poprosił 

mecenasa o wyjaśnienie, dlaczego taki scenariusz wydzielenia ze spółki drugiej spółki został 

poczyniony.  

 

Pan Piotr Maślanka – radca prawny UM omówił dwie kwestie, dążenie do specjalizacji, żeby 

nie mieszać dwóch rodzajów działalności w jednej spółce komunalnej oraz dążenie do procesu 

przed ewentualnymi roszczeniami, które mogą być kierowane przez podmioty działające na 

rynku odpadów niezadowolone z tego, że nie będą mogły wygrać przetargu na 

zagospodarowanie odpadów w gminie. Analizując przepisy regulujące tryb udzielania 

zamówienia in-house powstała obawa, jak klasyfikować działalność prowadzoną przez ZWiK 

w Myszkowie, czy jest to działalność realizowana na rzecz gminy Myszków, czy jest to 

działalność komercyjna. Jeżeli posłużymy się strukturą sprzedaży i kryterium odbiorcy faktury 

to jest to działalność komercyjna, ta obawa legła u podstaw takiej koncepcji. Każda skarga do 

Krajowej Izby Odwoławczej powoduje, że musimy wstrzymać procedurę. Do momentu 

rozpoznania sprawy przez KIO gmina nie mogłaby powierzyć w trybie in – house spółce Saniko 

odbioru odpadów. 31 grudnia kończy się umowa z aktualnym wykonawcą, jeżeli do tego czasu 

KIO nie rozpozna skargi to gmina ma problem, bo przez miesiąc, dwa, trzy gmina musiałaby 

się zastanawiać, kto będzie odbierał odpady od mieszkańców.  

 

Prowadzący obrady komisji p. Adam Zaczkowski powiedział, że gdyby zostało przyjęte 

założenie, że ZWiK prowadzi działalność komercyjną, a nie na rzecz miasta to rozumiem, ze 

nie byłoby możliwości, żeby ZWiK przejął działalność dla miasta w formie zlecenia in – house, 

wtedy otwiera się możliwość realizacji tej części komercyjnej na rzecz innych podmiotów. 

Zdaniem radnego od strony formalnej jest możliwość, żeby nie spółka wydzielona zajmowała 

się tą częścią komercyjną, a działalność ZWiK rozszerzył, natomiast od strony organizacyjno 

– technicznej to są argumenty poruszone na początku Pana wypowiedzi. 

 

Pan Piotr Maślanka – radca prawny UM powiedział, że obawia się, że trzeba byłoby prowadzić 
podwójną rachunkowość dla tych dwóch rodzajów działalności.       

 

Prowadzący obrady komisji p. Adam Zaczkowski poruszył wątek wozu asenizacyjnego.  

 

Pan Jacek Kowalczyk – prezes MTBS wyjaśnił, że wóz asenizacyjny wraz z formą leasingową 
i odkupienia został przekazany do Zawiercia.  

 

Prowadzący obrady komisji p. Adam Zaczkowski poprosił prezesa ZWiK o odniesienie się do 

wypowiedzi radcy prawnego.  

 

Pan Ryszard Woszczyk – prezes ZWiK wyjaśnił, że obawy pana mecenasa są jak najbardziej 

zasadne.  

 

Prowadzący obrady komisji p. Adam Zaczkowski powiedział, że kwestia obawy dotyczącej 

ewentualnego odwołania do KIO w przypadku tej konstrukcji nie miałaby miejsca, dlatego że 

in- house zostaje w Saniko. Obawa przedstawiona przez mecenasa dotyczyłaby sytuacji, gdyby 

ZWiK, czy MTBS przejął tą część działalności świadczoną na rzecz miasta i ZWiK byłoby 

zlecone zamówienie in – house.   
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Pan Piotr Maślanka – radca prawny UM nie zgodził się z radnym. Nawet przy aktualnie 

prowadzonej procedurze gmina obawia się skargi do KIO. Problem polega na tym, że ta 

proporcja 90% - 10%, czyli nie więcej niż 10% działalności komercyjnej powinna być zgodnie 

z przepisami prawa zamówień publicznych zrealizowana w ciągu trzech lat przed 

rozpoczęciem, czy przed udzieleniem zamówienia in – house. Ustawodawca dopuszcza 

udzielenie w trybie zamówienia in – house podmiotowi, spółce, która nie spełnia tego warunku, 

ale pod takim warunkiem, że na skutek reorganizacji od dnia udzielenia zamówienia ten 

warunek będzie spełniany. Od strony obawy skargi nie ma znaczenia, czy podzielimy, czy 

wydzielimy spółkę Saniko, czy sprzedamy część przedsiębiorstwa, czy ZWiK, czy komercyjnie 

jakiemukolwiek podmiotowi, jeżeli coś będzie przedmiotem badania i zarzutu to, czy 

przeprowadziliśmy rzeczywistą reorganizację, czy miała charakter pozorny, na tym bazuje KIO 

w przypadku rozpatrywania skarg.  

 

Radna p. Iwona Skotniczna poruszyła temat utworzenia KZGM, mieszkań komunalnych 

i socjalnych i zapytała, kto zajmował się tymi mieszkaniami zanim KZGM powstał. 

 

Burmistrz Miasta p. Włodzimierz Żak przypomniał, że KZGM powstał 1 stycznia 2015r., a do 

31 grudnia 2014r. obowiązywała umowa zawarta na obsługę mieszkań w wyniku przetargu, 

który wygrał MTBS.   

 

Radna p. Zofia Jastrzębska przypomniała, że radni od lat optują za tym, żeby odbiór odpadów 

w mieście był w gestii spółki miejskiej. Radna zapytała o przypuszczalny termin powstania, 

czy rozdzielenia tej spółki, powstania nowej spółki od dzisiaj, ponieważ odbiór odpadów może 

odbywać się dopiero od 1 stycznia 2023r. Kto w okresie, kiedy ta spółka powstanie, a jeszcze 

nie będzie działała, będzie utrzymywał spółkę. Skąd będzie finansowana ta spółka? Wcześniej 

padło pytanie o koszty, a odpowiedzi nie było.  

 

Pan Piotr Maślanka – radca prawny UM wyjaśnił, że jest jedna niepewna rzecz, nie wiadomo 

jak długo będzie nasz Sąd Rejestrowy w Częstochowie rejestrował. Dziś taki termin to dwa, 

trzy miesiące, natomiast do podjęcia uchwał dotyczących już konkretnego wydzielenia 

i powołania nowej spółki gotowość będzie w ciągu miesiąca od dzisiaj. Termin jest liczony na 

6 tygodni od momentu opublikowania planu podziału 4 kwietnia. Po upływie 6 tygodni można 

umawiać notariusza w celu podjęcia stosownych uchwał, później pozostaje przygotowanie 

wniosku do Sądu Rejestrowego. Musimy być zarejestrowani do 31 grudnia.    

 

Radna p. Zofia Jastrzębska poruszyła temat finansowania, kto będzie utrzymywał, czy 

w ramach dawnej spółki Saniko będą te pieniądze przekazywane, czy będzie inne finansowanie. 

 

Pan Piotr Maślanka – radca prawny UM sprostował, że nowa spółka będzie na siebie zarabiać 
od dnia powstania, ponieważ do nowej spółki zostanie przekazana działalność komercyjną.  
 

Pan Jerzy Woszczyk przewodniczący Rady Miasta powiedział, że to nie będzie pierwsza spółka 

w Polsce, która świadczy taką usługę. Spółka prawa handlowego, gdzie stu procentowym 

udziałowcem jest gmina to trudny twór. Najważniejsze dla mieszkańców są względy 

ekonomiczne, czy spółka będzie potrzebowała dokapitalizowania i czy wzrosną opłaty za 

śmieci.  
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Pan Janusz Trąbski – prezes Saniko sp.zo.o. wyjaśnił, że to nie jest tylko działalność dotycząca 

wywozu nieczystości, ale również sprzątania letniego, zimowego chodników, parkingów, ulic. 

Dodał, że chciałby doposażyć firmę w urządzenia nowocześniejsze. Składnik cenowy 

przekładający się na mieszkańca transport stanowi 25% tych udziałów, reszta to jest utylizacja, 

zagospodarowanie.    

 

Radna p. Beata Jakubiec – Bartnik przypomniała, że kiedyś była jedna spółka RPGKiM, teraz 

jest nadzór nad spółkami, prezes MTBS, prezes Saniko, prezes Saniko bis w przyszłości, prezes 

ZWiK, kierownik KZGM. Radna zwróciła się do pana mecenasa i pana Trąbskiego 

o zachowanie terminów KIO, następnie poruszyła temat dofinansowania na budynek klubowy 

oraz braku projektu budynku i groźnie utraty środków. Radna przypomniała, że radni od kilku 

lat apelują do pana Burmistrza o odbiór śmieci przez spółkę miejską. Dodała, że ostatnio została 

przedstawiono radnym kalkulację, że wywóz gruzu wzrósł w czasie pandemii w mieście 

Myszkowie o 750%. Radni chcą ustrzec się takich kosztów i płacić do swojej spółce miejskiej, 

a nie do spółek zewnętrznych.  

 

Radna p. Halina Skorek – Kawka zgłosiła temat zepsutego kranu na cmentarzu komunalnym 

w okresie przedświątecznym i przypomniała temat trzykrotnego koszenia trawy.  

 

Radna p. Beata Jakubiec – Bartnik poprosiła o określenie obowiązków pana od nadzoru nad 

spółkami.    

   

Pan Robert Chądzyński przedstawił szczegóły swojego życiorysu oraz zapewnił, że przez 

najbliższe tygodnie będzie zapoznawał się z funkcjonowaniem spółek.  

 

Radny p. Tomasz Szlenk poruszył temat związany z zadłużeniem Galerii kupieckiej „Oczko” 

w stosunku do MTBS. Zapytał o kwotę zadłużenia na dzień dzisiejszy oraz o pomysł na 

rozwiązanie sytuacji. 

 

Pan Jacek Kowalczyk prezes MTBS powiedział, że napisał pismo do Ministra Sprawiedliwości 

o zbadanie całej sprawy. Przyznał, że chciał zakazać panu prezesowi prowadzenia działalności 

gospodarczej, bo jest prezesem w siedmiu innych spółkach. Wszystkie sądy odrzucały 

postępowanie MTBS z uwagi na fakt, że jesteśmy jedynym jego wierzycielem. Prezes MTBS 

wspomniał o mediacjach, sąd wyznaczył mediatora do jednej niezapłaconej faktury z 2019r. na 

kwotę 62.000,00 zł. Dodał, że zadłużenie Galerii kupieckiej „Oczko” na dzień dzisiejszy 

wynosi około 1.700.000,00 zł.  

 

Radny p. Norbert Jęczalik zapytał o stronę formalną działań podjętych przy podziale spółki.  

 

Pan Piotr Maślanka radca prawny UM powiedział, że sprawa jest analizowana. 

 

Prowadzący obrady komisji p. Adam Zaczkowski poprosił radcę prawnego o informację, kiedy 

sprawa będzie jasna i jak formalnie będzie to przebiegało.  

 

Radny p. Norbert Jęczalik poruszył temat przyszłościowych rozwiązań dotyczących 

wykorzystywania części pozostawianych odpadów z wykorzystaniem różnego rodzaju 

technologii i innowacji np. bio - kompostownie.  
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Pan Janusz Trąbski prezes Saniko stwierdził, że jest to zagadnienie przyszłościowe, które 

wymaga opinii w dziedzinie ochrony środowiska.  

 

Radna p. Iwona Skotniczna zasygnalizowała, że mieszkańcy sygnalizują, że w MTBS zmienia 

się na lepsze. Radna poruszyła temat ilości wspólnot pod zarządem MTBS oraz stawki za m2 

i wzrost czynszu.     

 

Pan Jacek Kowalczyk prezes MTBS wyjaśnił, że MTBS pod swoim zarządem ma 21 wspólnot 

mieszkaniowych. Prezes poruszył kwestię inwestycji termomodernizacji na ul. Leśnej 11, 

trwają przygotowania do modernizacji na ul. Wolności 27/9. Będzie wykonany zrzut 

wszystkich budynków MTBS dachów, analiza kominów. Prezes wyjaśnił na czym wartość 
odtworzeniowa, na której bazuje wzrost czynszu. Wartość odtworzeniowa w kwartale tego roku 

wynosi 13,72 za m2, a wartość stawki czynszowej w MTBS jest 11,20 zł. Wyjaśnił, na czym 

będzie polegać różnicowanie wartości inflacyjnej w czynszu.  

     

Prowadzący obrady komisji p. Adam Zaczkowski zamknął dyskusję w temacie.  

 

Do punktu 7. 

Informacja na temat umów o wykonanie robót budowlanych, postęp w realizacji 

podpisanych umów o roboty budowlane, które są dofinansowane ze środków unijnych lub 

dotacji. 

 

Prowadzący obrady komisji p. Adam Zaczkowski zapytał, czy radni mają jakieś pytania? 

 

W dyskusji wzięli udział: 

 

Radny p. Sławomir Jałowiec poruszył temat inwestycji pn. „Rozbudowa i przebudowa 

strzelnicy miejskiej w Myszkowie”. Zapytał o cele zamierzone przy realizacji tej inwestycji, 

czy to była poprawa walorów estetycznych, czy zamierzona poprawa hałasu. Koszt inwestycji 

to ponad 1 mln zł, udział własny to 260.000,00 zł, reszta to dofinansowanie. Zdaniem radnego 

zamierzone cele nie zostały osiągnięte.  

 

Burmistrz Miasta p. Włodzimierz  Żak wyjaśnił, że cele zostały osiągnięte, bo nie było wniosku 

MON o zwrot dotacji wraz z odsetkami. Główny cel to dużo bardziej funkcjonalna strzelnica 

o poprawienie bezpieczeństwa, przy okazji wprowadzono elementy, które mają wytłumić 
i zmniejszyć hałas. Zdaniem Burmistrza jego subiektywne odczucia są takie, że to zmniejszyło 

hałas, co zostanie potwierdzone badaniami. Badania będą mogły potwierdzić, czy przy 

wykonywaniu inwestycji został zmniejszony poziom hałasu.   

 

Radny p. Sławomir Jałowiec dodał, że mieszkańcy, którzy mieszkają w bezpośrednim 

sąsiedztwie strzelnicy czują się zawiedzeni, oszukani, ponieważ sądzili, że ta przebudowa 

zabezpieczy, a hałas dalej jest. Radny zaprosił pana Burmistrza do tych ludzi mieszkających w 

bezpośrednim sąsiedztwie w dniu, kiedy odbywają się strzelania oraz zaapelował o podjęcie 

zdecydowanych działań. Mieszkańcy oczekują interwencji ze strony miasta, ponieważ miasto, 

pan Burmistrz jest włodarzem tego terenu. Strzelania odbywają się codziennie. Radny poprosił 

pana Burmistrza  o zainteresowanie się tym, zanim wybuchnie jakiś konflikt społeczny.  
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Burmistrz Miasta p. Włodzimierz Żak powiedział, że podczas strzelania był w różnych 

częściach dzielnicy i jest ciszej. Badanie zostało zlecone, czekamy kiedy będzie, będziemy 

chcieli wyciągnąć jakieś wnioski.  

 

Radna p. Beata Jakubiec – Bartnik stwierdziła, że celem radnych było dobro mieszkańców 

Myszkowa, a nie zwiększenie dostępności strzelnicy dla ludzi nawet spoza województwa. 

Radna poprosiła o rozważenie możliwości zamknięcia tej strzelnicy.  

 

Burmistrz Miasta p. Włodzimierz Żak powiedział, że nie można zamknąć strzelnicy, natomiast 

Rada może złożyć wniosek o złożenie strzelnicy. Burmistrz poinformował, że ciągle w tle jest 

ryzyko, że strzelnica przestanie być strzelnicą, na które w ogóle coś do powiedzenia będzie 

miało miasto i Rada Miasta. Zdaniem Burmistrza należy iść w kierunku o jakim mówił radny 

p. Jałowiec.  

 

Radny p. Sławomir Jałowiec dodał, że żadne zlecone badania nie zdejmą odpowiedzialności 

oraz problemu.  

 

Burmistrz Miasta p. Włodzimierz Żak powiedział, że badania muszą być wykonane, dlatego że 

w tle w stosunku do osób obsługujących strzelnicę są wszczęte postępowania, które prowadzi 

prokuratura.  

 

Radny p. Eugeniusz Bugaj dodał, że to nie jest problem w samej strzelnicy, problem jest w 

obsłudze technicznej tej strzelnicy. Zdaniem radnego problemem na samej strzelnicy są 
dopuszczone różne ładunki prochowe w pociskach i jaki powodują huk.  

 

Prowadzący obrady komisji dopytał o kwestię badań, czy te badania były wykonane przed 

realizacją inwestycji, a teraz będą tożsame?  

 

Burmistrz Miasta p. Włodzimierz Żak powiedział, że badania były wykonywane na zlecenie 

Starosty Myszkowskiego, wykonywał je WFOŚiGW i w miejscach wskazanych przekroczenie 

poziomu dopuszczalnego hałasu wynosiło 5 dB. Teraz będzie tożsame badanie dla analizy 

porównawczej do poprzedniego badania.  

 

Radny p. Sławomir Jałowiec zapytał o czas przeprowadzenia badań oraz czy będą wiążące. 

Zdaniem radnego takie obiekty powinny być okapturzone.  

 

Burmistrz Miasta p. Włodzimierz Żak powiedział, że badania będą podstawą dla Policji do 

oceny sytuacji zwaśnionych stron w rozpoczętych postępowaniach oraz będą wyznacznikiem 

kolejnych działań. Termin nie jest znany, jest to instytucja niezależna.  

 

Radna p. Zofia Jastrzębska powiedziała, że badania wykonujemy wtedy jeżeli sami ten huk 

wytwarzamy przez określoną liczbę oddanych strzałów. Zdaniem radnej badania powinno się 
wykonywać gdy strzelnica działa, bo zamierzony huk może być dużo mniejszy niż huk 

rzeczywisty. Radna poprosiła, żeby wziąć jeszcze pod uwagę uciążliwość czasową strzelań.  
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Radny p. Norbert Jęczalik zasugerował, żeby sprawdzić na strzelnicy jakość używanej broni 

i pocisków oraz udoskonalić obiekt, żeby poprawić jego komfort.  

 

Radny p. Sławomir Jałowiec zapytał o możliwość skontrolowania, kto i z jakiej broni strzela? 

 

Burmistrz Miasta p. Włodzimierz Żak zadeklarował, że podejmie wspólnie z radnym działania 

i zaproponował, żeby radni składali wnioski bezpośrednio do LOK.  

 

Radna p. Zofia Jastrzębska zapytała, czy pan Burmistrz ma wiedzę, czy istnieją obecnie jakieś 
programy, możliwości pozyskania pieniędzy na kolejną modernizację strzelnicy.  

 

Prowadzący obrady komisji p. Adam Zaczkowski zamykając dyskusję powiedział, że 

przekroczenie norm hałasu jest zakłócaniem spokoju, jest to wykroczenie, za które odpowiada 

właściciel nieruchomości. Badanie wykażą, czy przekroczenia są i czy mamy do czynienia 

z zachwycaniem odnoszącym się do przepisów i do norm. Sugestie, które padły związane 

z amunicją, rodzajem broni, pan Burmistrz powinien się w to mocno zaangażować 
i zweryfikować.  Przy realizacji badań powinny być wykonywane z takiej broni i amunicji, 

jakiej odbywa się na co dzień. Prowadzący obrady komisji poprosił o wyjaśnienie 

przekroczenie hałasu o 5 dB.  

 

Burmistrz Miasta p. Włodzimierz Żak przypomniał, że badanie było wykonywane na zlecenie 

Starosty Myszkowskiego i Starosta oceniał wyniki badań i mógł podjąć określone działania. 

Powołując się na to, że to jest nie dużo, zaznaczył w zakresie skali, taka odpowiedź była od 

urzędników Starostwa, natomiast jest to przekroczenie. Pytanie należy skierować do Pana 

Starosty.  

 

Do punktu 8. 

Informacja na temat promocji rozwoju przedsiębiorczości i pozyskiwania nowych 

terenów pod inwestycje przemysłowe. 

 

Prowadzący obrady komisji p. Adam Zaczkowski zapytał, czy radni mają jakieś pytania? 

 

W dyskusji wzięli udział: 

 

Radna p. Iwona Skotniczna poruszyła temat nabywania nieruchomości przez spółkę Pureko 

pod budowę mieszkań. 
 

Burmistrz Miasta p. Włodzimierz Żak potwierdził, że spółka Pureko wystąpiła do Starosty 

Powiatowego o zakup terenu przyległego do Pól Będuskich za szpitalem celem wybudowania 

mieszkań dla swoich pracowników.    

 

Prowadzący obrady komisji p. Adam Zaczkowski zaproponował 10 minut przerwy w obradach 

komisji. Po przerwie wznowił obrady.    

 

Do punktu 9. 

Zaopiniowanie materiałów sesyjnych. 
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11/ Projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany do Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 

2022r.  

 

Prowadzący obrady komisji p. Adam Zaczkowski zapytał, czy radni mają pytania do projektu 

uchwały?  Z uwagi na brak pytań poprosił o zaopiniowanie projektu uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

11) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia zmiany do Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 

na 2022r.  

 

Prowadzący obrady komisji p. Adam Zaczkowski zapytał, czy radni mają pytania do projektu 

uchwały?  Z uwagi na brak pytań poprosił o zaopiniowanie projektu uchwały.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, 

Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert 

Jęczalik, Dominik Lech, Beata Pochodnia, Halina Skorek - Kawka, Iwona Skotniczna, 

Tomasz Szlenk, Jerzy Woszczyk, Adam Zaczkowski, Ewa Ziajska - Łazaj 

BRAK GŁOSU (3) 

Małgorzata Skinder, Jacek Trynda, Tomasz Załęcki 

 

Głosowano w sprawie: 

1) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad bezdomnymi 

zwierzętami oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Myszków na rok 

2022.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, Beata Jakubiec-

Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert Jęczalik, Dominik Lech, Beata 

Pochodnia, Halina Skorek - Kawka, Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Jacek Trynda, Jerzy 

Woszczyk, Adam Zaczkowski, Ewa Ziajska - Łazaj 

BRAK GŁOSU (4) 

Eugeniusz Bugaj, Andrzej Giewon, Małgorzata Skinder, Tomasz Załęcki 

 

2/ Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXIII/186/16 Rady Miasta w 

Myszkowie z dnia 1 września 2016r. w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Miasta 
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Myszkowa.  

 

Prowadzący obrady komisji p. Adam Zaczkowski zapytał, czy radni mają pytania do projektu 

uchwały?   

 

Radna p. Elżbieta Doroszuk odniosła się do poprawek naniesionych w projekcie uchwały. 

Podkreśliła istotę jednej poprawki „Zadania związane z obsługa administracyjno-biurową 
MRM zapewnia Urząd Miasta Myszkowa”. Radna podziękowała radcy prawnemu za 

wprowadzenie poprawek do projektu uchwały.  

 

Radna p. Beata Pochodnia podkreśliła ważność statutu, na podstawie którego działa MRM oraz 

wątpliwość zapisu dotyczącego wykazania się przez opiekuna MRM doświadczeniem 

w działalności samorządowej. Radna wyraziła swoją obawę reakcje nadzoru prawnego 

wojewody. Radna poprosiła o wyjaśnienie, kim jest osoba mająca takie doświadczenie. Czy 

jest to obecny, były radny, czy osoba będąca członkiem MRM 5 lat temu? Młodzież musi 

wiedzieć spośród kogo mają dokonać wyboru.  

 

Radna p. Elżbieta Doroszuk podczas dyskusji przyznała, że również chce, żeby tej uchwały 

organ nadzoru nie zakwestionował. Wyjaśniła, że tworząc propozycję poprawki zasugerowała 

się stworzonym już dokumentem w mieście np. Katowice i Tychy. Radna zapytała się, jak radna 

p. Pochodnia rozmawia z członkami MRM o wskazaniu kandydatów na swojego opiekuna. 

 

Prowadzący obrady komisji p. Adam Zaczkowski wtrącił, czy radni chcą zaproponować 
propozycję zmian do zaproponowanego projektu uchwały?  

 

Przewodniczący sesji p. Jerzy Woszczyk wyjaśnił, z czym wiąże się zrobienie kolejnej zmiany 

do projektu uchwały, na czym polegają konsultacje społeczne.  

 

Prowadzący obrady komisji p. Adam Zaczkowski wtrącił, że wyjaśnienie radczyni było takie, 

że w zależności od tego jaka jest waga zaproponowanych zmian są potrzebne kolejne 

konsultacje. W związku z brakiem kolejnych propozycji zmian do przedstawionego projektu 

uchwały prowadzący obrady komisji poprosił o zaopiniowanie projektu uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

2) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXIII/186/16 Rady 

Miasta w Myszkowie z dnia 1 września 2016r. w sprawie powołania Młodzieżowej Rady 

Miasta Myszkowa.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, Beata Jakubiec-

Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert Jęczalik, Dominik Lech, Beata 

Pochodnia, Halina Skorek - Kawka, Tomasz Szlenk, Jacek Trynda, Jerzy Woszczyk, Adam 

Zaczkowski, Ewa Ziajska - Łazaj 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Iwona Skotniczna 

NIEOBECNI (4) 

Eugeniusz Bugaj, Andrzej Giewon, Małgorzata Skinder, Tomasz Załęcki 

 

3/ Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie prawa użytkowania 

wieczystego niezabudowanej nieruchomości położonej w Myszkowie obręb Nowa Wieś.  
 

Prowadzący obrady komisji p. Adam Zaczkowski zapytał, czy radni mają pytania do projektu 

uchwały? W związku z brakiem pytań do przedstawionego projektu uchwały prowadzący 

obrady komisji poprosił o zaopiniowanie projektu uchwały.  

  

Głosowano w sprawie: 

3) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie prawa użytkowania 

wieczystego niezabudowanej nieruchomości położonej w Myszkowie obręb Nowa Wieś.  
 

Prowadzący obrady komisji p. Adam Zaczkowski zapytał, czy radni mają pytania do projektu 

uchwały? W związku z brakiem kolejnych propozycji zmian do przedstawionego projektu 

uchwały prowadzący obrady komisji poprosił o zaopiniowanie projektu uchwały.  

  

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, Beata Jakubiec-

Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert Jęczalik, Dominik Lech, Beata 

Pochodnia, Halina Skorek - Kawka, Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Jacek Trynda, Jerzy 

Woszczyk, Adam Zaczkowski, Ewa Ziajska - Łazaj 

NIEOBECNI (4) 

Eugeniusz Bugaj, Andrzej Giewon, Małgorzata Skinder, Tomasz Załęcki 

 

4/ Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanej 

nieruchomości położonej w Myszkowie obręb Będusz.  

 

Prowadzący obrady komisji p. Adam Zaczkowski zapytał, czy radni mają pytania do projektu 

uchwały? W związku z brakiem pytań do przedstawionego projektu uchwały prowadzący 

obrady komisji poprosił o zaopiniowanie projektu uchwały.  

  

Głosowano w sprawie: 

4)Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanej 

nieruchomości położonej w Myszkowie obręb Będusz.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 
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ZA (17) 

Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, Beata Jakubiec-

Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert Jęczalik, Dominik Lech, Beata 

Pochodnia, Halina Skorek - Kawka, Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Jacek Trynda, Jerzy 

Woszczyk, Adam Zaczkowski, Ewa Ziajska - Łazaj 

NIEOBECNI (4) 

Eugeniusz Bugaj, Andrzej Giewon, Małgorzata Skinder, Tomasz Załęcki 

 

5/ Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy rondu w Myszkowie (rondo 

Rzeczypospolitej).  

 

Prowadzący obrady komisji p. Adam Zaczkowski zapytał, czy radni mają pytania do projektu 

uchwały? W związku z brakiem pytań do przedstawionego projektu uchwały prowadzący 

obrady komisji poprosił o zaopiniowanie projektu uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

5) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy rondu w Myszkowie (rondo 

Rzeczypospolitej).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, Beata Jakubiec-

Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert Jęczalik, Dominik Lech, Beata 

Pochodnia, Halina Skorek - Kawka, Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Jacek Trynda, Jerzy 

Woszczyk, Adam Zaczkowski, Ewa Ziajska - Łazaj 

NIEOBECNI (4) 

Eugeniusz Bugaj, Andrzej Giewon, Małgorzata Skinder, Tomasz Załęcki 

 

6/ Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy rondu w Myszkowie (rondo 

Niepodległości).  

 

Prowadzący obrady komisji p. Adam Zaczkowski zapytał, czy radni mają pytania do projektu 

uchwały? W związku z brakiem pytań do przedstawionego projektu uchwały prowadzący 

obrady komisji poprosił o zaopiniowanie projektu uchwały.  

  

Radny p. Tomasz Załęcki zgłosił głos „za” do protokołu.   

 

Głosowano w sprawie: 

6) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy rondu w Myszkowie (rondo 

Niepodległości).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 
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Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, Beata Jakubiec-

Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert Jęczalik, Dominik Lech, Beata 

Pochodnia, Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Jacek Trynda, Jerzy Woszczyk, Adam 

Zaczkowski, Ewa Ziajska - Łazaj 

BRAK GŁOSU (1) 

Halina Skorek - Kawka 

NIEOBECNI (4) 

Eugeniusz Bugaj, Andrzej Giewon, Małgorzata Skinder, Tomasz Załęcki 

   

Radny p. Tomasz Załęcki zgłosił głos „za” do protokołu.   

 

8/ Projekt uchwały w sprawie odstąpienia od sporządzenia opracowania miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego miasta Myszkowa dla obrębów: Mrzygłódka, 

Mrzygłód, Nierada i Kręciwilk oraz fragmentów obrębów Myszków i Ręby oraz 

w sprawie odstąpienia od sporządzenia opracowania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Myszkowa dla obrębów Będusz i Potasznia 

oraz fragmentów obrębu Myszków.  

 

Prowadzący obrady komisji p. Adam Zaczkowski zapytał, czy radni mają pytania do projektu 

uchwały? W związku z brakiem pytań do przedstawionego projektu uchwały prowadzący 

obrady komisji poprosił o zaopiniowanie projektu uchwały.  

  

Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk wyjaśnił, że chodzi o zmianę przepisów z 

2021r.  

 

Głosowano w sprawie: 

8) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie odstąpienia od sporządzenia opracowania 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Myszkowa dla obrębów: 

Mrzygłódka, Mrzygłód, Nierada i Kręciwilk oraz fragmentów obrębów Myszków i Ręby oraz 

w sprawie odstąpienia od sporządzenia opracowania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Myszkowa dla obrębów Będusz i Potasznia oraz fragmentów obrębu 

Myszków.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, Beata Jakubiec-

Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert Jęczalik, Dominik Lech, Beata 

Pochodnia, Halina Skorek - Kawka, Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Jacek Trynda, Jerzy 

Woszczyk, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska - Łazaj 

NIEOBECNI (3) 

Eugeniusz Bugaj, Andrzej Giewon, Małgorzata Skinder 
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7/ Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Myszkowa dla południowej części miasta w 

obrębach: Potasznia, Będusz, Mrzygłódka, Mrzygłód, Nierada i Kręciwilk oraz 

fragmentów obrębów Myszków i Ręby.  

 

Prowadzący obrady komisji p. Adam Zaczkowski zapytał, czy radni mają pytania do projektu 

uchwały? W związku z brakiem kolejnych pytań do przedstawionego projektu uchwały 

prowadzący obrady komisji poprosił o zaopiniowanie projektu uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

7) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego miasta Myszkowa dla południowej części miasta w 

obrębach: Potasznia, Będusz, Mrzygłódka, Mrzygłód, Nierada i Kręciwilk oraz fragmentów 

obrębów Myszków i Ręby.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, Beata Jakubiec-

Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert Jęczalik, Dominik Lech, Beata 

Pochodnia, Halina Skorek - Kawka, Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Jacek Trynda, Jerzy 

Woszczyk, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska - Łazaj 

NIEOBECNI (3) 

Eugeniusz Bugaj, Andrzej Giewon, Małgorzata Skinder 

 

9/ Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy w trybie 

bezprzetargowym.  

 

Prowadzący obrady komisji p. Adam Zaczkowski zapytał, czy radni mają pytania do projektu 

uchwały? W związku z brakiem pytań do przedstawionego projektu uchwały prowadzący 

obrady komisji poprosił o zaopiniowanie projektu uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

9) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy 

dzierżawy w trybie bezprzetargowym.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, Beata Jakubiec-

Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert Jęczalik, Dominik Lech, Beata 

Pochodnia, Halina Skorek - Kawka, Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Jacek Trynda, Jerzy 

Woszczyk, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska - Łazaj 
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NIEOBECNI (3) 

Eugeniusz Bugaj, Andrzej Giewon, Małgorzata Skinder 

 

10/ Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

z dotychczasowym dzierżawcą.  
 

Prowadzący obrady komisji p. Adam Zaczkowski zapytał, czy radni mają pytania do projektu 

uchwały? W związku z brakiem pytań do przedstawionego projektu uchwały prowadzący 

obrady komisji poprosił o zaopiniowanie projektu uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

10) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą.  
 

Prowadzący obrady komisji p. Adam Zaczkowski zapytał, czy radni mają pytania do projektu 

uchwały? W związku z brakiem pytań do przedstawionego projektu uchwały prowadzący 

obrady komisji poprosił o zaopiniowanie projektu uchwały.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, Beata Jakubiec-

Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert Jęczalik, Dominik Lech, Beata 

Pochodnia, Halina Skorek - Kawka, Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Jacek Trynda, Jerzy 

Woszczyk, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska - Łazaj 

NIEOBECNI (3) 

Eugeniusz Bugaj, Andrzej Giewon, Małgorzata Skinder 

 

12/ Projekt uchwały w sprawie zmiany WPF na lata 2022-2034. 

 

Prowadzący obrady komisji p. Adam Zaczkowski zapytał, czy radni mają pytania do projektu 

uchwały? 

 

Radna p. Beata Jakubiec – Bartnik zapytała, czy jest podpisana umowa z gazownią odnośnie 

drogi w ul. Zamenhoffa.  

 

Burmistrz Miasta p. Włodzimierz Żak wyjaśnił, że jeszcze fizycznie nie jest podpisane 

porozumienie.  

 

Przewodniczący komisji p. Jerzy Woszczyk z uwagi na brak porozumienia złożył wniosek 

formalny dot. ul. Zamenhoffa.  

 

Burmistrz Miasta p. Włodzimierz Żak zapytał radnych, jak sobie wyobrażają dalsze prace 

związane z faktem, że po podpisanie umowy gmina będzie mieć 30 dni na ogłoszenie przetargu. 

Wyjaśnił, że ogłaszając przetarg trzeba mieć zabezpieczone środki, czy to działanie pozwoli na 
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jeden etap, a uniemożliwi kolejny. Dodatkowo może tak być, że po otwarciu ofert zostaniemy 

zmuszeni wysokością tych ofert do rezygnacji. ZWiK wykonywały zabezpieczenia odcinka w 

ul. Zamenhoffa, bo ta ulica się zapada. Burmistrz zapytał radnych, czy chcą wziąć na swoje 

barki odpowiedzialność za to, że gmina będzie musiała wykonać ul. Zamenhoffa w100% ze 

swoich środków. Wyraził swoje obawy, że tak jak z ul. Strugi gmina będzie miała sytuację taką, 
że tą drogę będzie musiała zamknąć albo zabezpieczać ją i w 100% ją wykonywać. Pan 

Burmistrz poprosił o wyjaśnienie zasadności tego wniosku. 

 

Radna p. Beata Jakubiec – Bartnik wyjaśniła, że zasadność jest taka, że radni nie chcą blokować 
tego projektu, tylko żeby Burmistrz wystąpił, ogłosił przetarg i siadł z radnymi rozmawiać 
dalej.   

 

Burmistrz Miasta p. Włodzimierz Żak wyjaśnił, że w złożonych propozycjach do WPF i zmian 

w budżecie jest bardzo duże przesunięcie na skate park. Przypomniał o wcześniejszych 

dyskusjach radnych na temat konieczności zrobienia skate parku i zaapelował o poparcie 

przedstawionego projektu uchwały. Poprosił radnych, żeby nie zaprzepaścić tej propozycji. 

Burmistrz zaapelował do radnych, że jak trzeba będzie dołożyć 1 mln zł, 2 mln zł, żeby pochylili 

się nad tym, bo okaże się, że trzeba ją będzie robić ze środków własnych.   

 

Radna p. Beata Jakubiec – Bartnik skomentowała wypowiedź Burmistrza i stwierdziła, że radni 

podejdą do tego zdroworozsądkowo i poprosiła o poddanie wniosku o przegłosowanie. 

Znalazły się nagle środki z korkowego, prawie 300 tys. zł, do tej pory 160 tys. zł i 100 tys. zł 

na modernizację brodzika. Radna powróciła do tematu nie udzielenia odpowiedzi na zapytanie 

dot. budynku klubowego i kortów, jest to utrudnianie sprawowania mandatu radnego.    

 

Burmistrz Miasta p. Włodzimierz Żak wyjaśnił, na czym polega utrudniony kontakt 

z wykonawcą. Przełom maja, czerwca będzie rozstrzygnięcie Polskiego Ładu, jeśli gmina 

dostanie na budynek klubowy na ogłoszenie przetargu będzie 6 miesięcy. Gmina ma sygnał, że 

te dokumenty są robione. Burmistrz powiedział, że gmina nie zaprzestanie zaczętych działań 

i nie chce zaprzepaścić pieniędzy.    

 

Prowadzący obrady komisji p. Adam Zaczkowski ocenił propozycję Pana przewodniczącego 

Rady Miasta jako bardzo rozsądną, ponieważ pozwala na podpisanie umowy o dofinansowanie, 

nie ma groźby utraty środków, można ogłosić przetarg nie mając zabezpieczonych w ogóle 

środków na realizację inwestycji. Wskazanie wysokiej kwoty w budżecie wskazuje, że gmina 

ma dużo dostępnych środków, oferty mogą być wyższe. Wniosek nie zakłada przesunięcia 

zaoszczędzonych środków na inne cele, w związku z tym te środki zostają w budżecie. 

Prowadzący obrady komisji poprosił o przegłosowanie wniosku.  

 

Radna p. Beata Pochodnia skomentowała, że nie rozumie całego zamieszania wokół tej 

inwestycji, inwestycja była przygotowywana bardzo długo.     

 

Pani Burmistrz potwierdziła, że zamknięcie drogi na ul. Zamenhoffa nastąpiło w ubiegłym 

tygodniu w okolicy bloków z uwagi na rozpadlisko o głębokości 1 m. Została wypłukana 

kanalizacja ogólnospławna, zostało to zabezpieczone i wysypane kamieniem.  
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Prowadzący obrady komisji p. Adam Zaczkowski zaproponował przegłosowanie wniosku z 

uwagi na brak pytań.   
 

Głosowano w sprawie: 

Komisja wnioskuje o zmianę zabezpieczenia środków na zadanie "Budowa drogi w ul. 

Zamenhoffa wraz z budowa kanalizacji sanitarnej i kanalizacji deszczowej 

z proponowanej kwoty 8 mln 620 tys. zł na 5 mln 594 tys.542 zł co zabezpieczy środki 

dotacji oraz wkład własny w ramach projektu dofinansowanego z Rządowego Funduszu 

Rozwoju Dróg. (wnioskodawca radny p. Jerzy Woszczyk).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Elżbieta Doroszuk, Beata Jakubiec-Bartnik, Sławomir 

Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert Jęczalik, Halina Skorek - Kawka, Iwona Skotniczna, 

Tomasz Szlenk, Jacek Trynda, Jerzy Woszczyk, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki 

PRZECIW (4) 

Robert Czerwik, Dominik Lech, Beata Pochodnia, Ewa Ziajska - Łazaj 

NIEOBECNI (3) 

Eugeniusz Bugaj, Andrzej Giewon, Małgorzata Skinder 

 

Pani Burmistrz powiedziała, że w związku z przegłosowanym wnioskiem zostanie 

przygotowana na sesję autopoprawka z uwzględnieniem kwot z wniosku.  

 

Prowadzący obrady komisji p. Adam Zaczkowski zapytał, czy są inne uwagi do 

przedstawionego projektu uchwały. Z uwagi na brak pytań i brak możliwości szybkiej zmiany 

projektu uchwały uwzględniającej przegłosowany wniosek komisja nie opiniowała projektu 

uchwały.    

 

Radna p. Beata Jakubiec – Bartnik podsumowała, że każdy z 21 radnych może mieć inne 

podejście do wydawania pieniędzy z budżetu. Pan Burmistrz przez dwie kadencje uczył nas, że 

najważniejsze jest dobro tego miasta i dbanie o środki z budżetu. Radni nie zamykają dyskusji, 

ale jeżeli chodzi o dobro budżetu nie mają innych zastrzeżeń, chociaż to jest łączenie tych 

projektów. Radni nie raz apelowali, żeby pan Burmistrz nie łączył innych rzeczy, nie są 
przeciwni skate parkowi, ani ul. Zamenhoffa. Radni robią to dlatego, żeby zaoszczędzić 2 mln 

zł dla dobra tego miasta.   

 

13/ Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Myszkowa na rok 2022. 

 

Prowadzący obrady komisji p. Adam Zaczkowski zapytał, czy są inne uwagi do 

przedstawionego projektu uchwały. Z uwagi na brak pytań i brak możliwości szybkiej zmiany 

projektu uchwały uwzględniającej przegłosowany wniosek komisja nie opiniowała projektu 

uchwały.    

 

14/ Projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Myszków do Związku Powiatowo-
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Gminnego pod nazwą „Jedźmy razem!" z siedzibą w Myszkowie.  

 

Prowadzący obrady komisji p. Adam Zaczkowski powiedział, że ta uchwała powinna być 
podjęta wcześniej, dobrze, że się pojawiła i będziemy próbowali tak zorganizować 
funkcjonowanie komunikacji w mieście, żeby to było z korzyścią dla miasta.  

 

Burmistrz Miasta p. Włodzimierz Żak wyjaśnił, że projekt uchwały w uzasadnieniu wskazuje 

skutki przystąpienia do samej organizacji, natomiast skutki przystąpienia do Związku 

i zorganizowania komunikacji będą dopiero znane, kiedy wspólnie ze Związkiem rozstrzygnie 

się, czy przybędzie wozokilometrów do naszych linii. Uzasadnienie projektu uchwały zawiera 

zakres stanowiska gminy. Związek zorganizuje cennik w taki sposób, żeby na liniach 

powiatowo-miejskich zostanie zachowany inny cennik, a inny cennik na liniach powiatowych. 

Jest nieostra deklaracja Burmistrza Ślęczki o dołożeniu swoich środków finansowych na np. 

wydłużenie linii 3 do Jurajskiej i skierowanie linii autobusów, które zatrzymują się na 

ul. Szpitalnej, żeby jeszcze zahaczały o Pustkowie. Burmistrz Miasta powiedział, że 

członkowie Związku boją się propozycji miasta, oceniając wcześniej skutki finansowe 

wprowadzenie bezpłatnych biletów na komunikację w centrum miasta.  

 

Prowadzący obrady komisji p. Adam Zaczkowski powiedział, że Myszków już nie jest jedyną 
gminą, która nie przystępuje w ogóle do rozmów i kolejne środki miasta zostaną w gminie, a 

nie zostaną wyprowadzone do spółek zewnętrznych. 

 

Burmistrz Miasta p. Włodzimierz Żak wyjaśnił, że gmina nie wie, gdzie będą wyprowadzone 

środki, dlatego że Związek przyjmując gminę Myszków będzie musiał zorganizować duży 

unijny przetarg z długimi terminami wyczekiwania. Jeśli będzie dofinansowanie będzie taniej, 

jeśli nie będzie dofinansowania nie będzie taniej, jak doliczymy zmiany kosztów paliwa będzie 

drożej.     

 

Prowadzący obrady komisji p. Adam Zaczkowski powiedział, że dyskusja na temat merytoryki 

związanej ze Związkiem toczyła się już długa i burzliwa. Kolejną rozmowę na ten temat trzeba 

odłożyć na czas kiedy będą wdrażane rozwiązania już konkretne.  

 

Radny p. Tomasz Załęcki powiedział o pomyśle wydłużenia linii miejskiej do Żarek Letnisko 

pod basen. Poprosił o informowanie radnych o rozmowach, spotkaniach, możliwościach 

i dokumentacji.  

 

Burmistrz Miasta p. Włodzimierz Żak wyjaśnił, że żadnych materiałów nie ukrywa. 

Ustawodawca rozdzielił pewne czynności dla organu wykonawczego, inne dla organu 

uchwałodawczego. Zapewnił, że sprawozdania będą na sesję. Pan Burmistrz powiedział, że 

decyzja została podjęta, dlatego że udało się doprowadzić do rozmowy z włodarzami sąsiednich 

gmin, gdzie wysłuchali o jakie wątpliwości chodzi.  

     

Prowadzący obrady komisji p. Adam Zaczkowski z uwagi brak zgłoszeń zakończył dyskusję 
i poprosił o zaopiniowanie projektu uchwały.  

   

Głosowano w sprawie: 

14) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Myszków do Związku 
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Powiatowo-Gminnego pod nazwą „Jedźmy razem!" z siedzibą w Myszkowie.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, Beata Jakubiec-

Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Dominik Lech, Beata Pochodnia, Iwona 

Skotniczna, Tomasz Szlenk, Jacek Trynda, Jerzy Woszczyk, Adam Zaczkowski, Tomasz 

Załęcki, Ewa Ziajska – Łazaj 

 

BRAK GŁOSU (2) 

Norbert Jęczalik, Halina Skorek – Kawka 

 

NIEOBECNI (3) 

Eugeniusz Bugaj, Andrzej Giewon, Małgorzata Skinder 

 

15/ Projekt uchwały w sprawie przyjęcia statutu Związku Powiatowo-Gminnego pod 

nazwą "Jedźmy Razem!".  

 

Prowadzący obrady komisji p. Adam Zaczkowski z uwagi brak zgłoszeń poprosił 

o zaopiniowanie projektu uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

15) Zaopiniowanie projektu uchwały przyjęcia statutu Związku Powiatowo-Gminnego pod 

nazwą "Jedźmy Razem!".  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, Beata Jakubiec-

Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Dominik Lech, Beata Pochodnia, Iwona 

Skotniczna, Tomasz Szlenk, Jacek Trynda, Jerzy Woszczyk, Adam Zaczkowski, Tomasz 

Załęcki, Ewa Ziajska - Łazaj 

BRAK GŁOSU (2) 

Norbert Jęczalik, Halina Skorek - Kawka 

NIEOBECNI (3) 

Eugeniusz Bugaj, Andrzej Giewon, Małgorzata Skinder 

 

16/ Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr VI/49/15 Rady Miasta w Myszkowie 

z dnia 2 kwietnia 2015r. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których 

właścicielem lub zarządzającym jest gmina Myszków udostępnionych dla operatorów i 

przewoźników, warunków i zasad korzystania z tych obiektów oraz ustalenia stawek 

opłat za korzystanie przez operatora i przewoźnika z przystanków komunikacyjnych, 
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których właścicielem albo zarządzającym jest gmina Myszków.  

 

Prowadzący obrady komisji p. Adam Zaczkowski z uwagi brak zgłoszeń poprosił 

o zaopiniowanie projektu uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

16) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr VI/49/15 Rady Miasta w 

Myszkowie z dnia 2 kwietnia 2015r. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, 

których właścicielem lub zarządzającym jest gmina Myszków udostępnionych dla operatorów 

i przewoźników, warunków i zasad korzystania z tych obiektów oraz ustalenia stawek opłat 

za korzystanie przez operatora i przewoźnika z przystanków komunikacyjnych, których 

właścicielem albo zarządzającym jest gmina Myszków.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, Beata Jakubiec-

Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Dominik Lech, Beata Pochodnia, Iwona 

Skotniczna, Tomasz Szlenk, Jacek Trynda, Jerzy Woszczyk, Adam Zaczkowski, Tomasz 

Załęcki, Ewa Ziajska - Łazaj 

BRAK GŁOSU (2) 

Norbert Jęczalik, Halina Skorek - Kawka 

NIEOBECNI (3) 

Eugeniusz Bugaj, Andrzej Giewon, Małgorzata Skinder 

 

Do punktu 10. 

Sprawy różne. 

Prowadzący obrady komisji p. Adam Zaczkowski poprosił o zgłaszanie spraw różnych. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

Radny p. Dominik Lech zgłosił wybitą szybę na nowym przystanku na Smudzówce oraz 

ubytki drogi ul. Armii Krajowej od strony ul. Pińczyckiej.  

 

Burmistrz Miasta p. Włodzimierz Żak wyjaśnił, że środki w budżecie powinny zabezpieczyć te 

plany, które co roku są wykonywane na drogach, czyli nie będą zagrożone nakładki asfaltowe, 

remonty niektórych dróg. Burmistrz zapewnił, że będzie typować kilkanaście dróg z uwagi na 

środki do technologii trwałej. W ramach remontów coś takiego będzie robione.  

 

Radna p. Iwona Skotniczna zgłosiła prośbę o uzupełnienie rowu melioracyjnego w ul. Armii 

Krajowej. Radna poruszyła temat samochodu dla Policji oraz na prośbę radnych Powiatu 

poruszyła temat współpracy dotyczący Izby Wytrzeźwień. 
 

Burmistrz Miasta p. Włodzimierz Żak zapytał radnych, czy radni zwrócą się do Rady Powiatu, 

żeby wsparła zakup nowego samochodu dla Straży Miejskiej. Burmistrz stoi przed dylematem, 
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bo wszystkie służbowe auta będą wymagały niedługo wymiany, a Pan Komendant Policji dał 

słowo, że w tym roku nie będzie zgłaszał takiej prośby.  

 

Radna p. Iwona Skotniczna zadeklarowała, że jeżeli będzie taka sugestia Burmistrza o radnych 

to porozmawia na ten temat w drodze rewanżu z radnymi powiatowymi.  

 

Radny p. Daniel Borek poruszył temat KZGM, że na dzień dzisiejszy mieszkańcy nie mają 
umów na mieszkania, były tylko do grudnia.   

 

Burmistrz Miasta p. Włodzimierz Żak zakomunikował, że zgodnie z przepisami ustawowymi 

kwota dochodu przypadająca na mieszkańca uzależni, czy ktoś może być beneficjentem 

mieszkań socjalnych, a wyższa kwota uzasadnia kto może być beneficjentem mieszkań 
komunalnych. Gmina będzie składać propozycję uchwały, w której te dwie kwoty dla mieszkań 
socjalnych i komunalnych zostaną podniesione.  

 

Radna p. Zofia Jastrzębska zwróciła się z prośbą do członków Komisji Rewizyjnej, żeby 

podczas wizji lokalnej dróg komisja podjechała na ul. Nierada, która jest drogą bez nazwy przy 

której stoją domy oraz dojazd do stacji PKP w Myszkowie Mrzygłodzie. Radna poprosiła 

radnych o sporządzenie protokołu z wizji. 

 

Radna p. Beata Jakubiec – Bartnik poruszyła temat mostu na ul. Mrzygłodzkiej z uwagi na 

uciążliwości.  

             

Burmistrz Miasta p. Włodzimierz Żak poruszył temat dopuszczanego w przepisach projektu 

zamiennego z zachowaniem parametrów użytkowych, nośnych i eksploatacyjnych. 

Wykonawca straszył zejściem z placu budowy, teraz zapewnia, że przystąpi do dalszych prac. 

 

Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk zgłosił temat ul. Zielnej, łącznik między ul. 

Leśną, a ul. Wolności oraz odpowiedzi na pismo dla mieszkańców ul. Miedzianej, do informacji 

radnych. Przewodniczący Rady poruszył temat obsługi prawnej Rady oraz pismo dot. przebiegu 

drogi gminnej w ul. Nierada.  

 

Burmistrz Miasta p. Włodzimierz Żak wyjaśnił, że pan przewodniczący ma pełne prawo 

rozmawiać z panią mecenas, ustalać, życzyć sobie opinii. Pan Burmistrz powiedział, że jeśli 
chodzi o pismo od mieszkańców ul. Miedzianej sprawdzi.    

 

Radna p. Zofia Jastrzębska skomentowała, że zwracanie się ustne, a pisemne do pana 

Burmistrza to jest ogromna różnica. Na zwracanie ustne pan Burmistrz nie odpowiada, 

zapomina, na zwracanie się pisemne jak np. w przypadku dostępu do informacji publicznej 

czeka się ponad 6 miesięcy. Radna podkreśliła, że wycofanie się przez nią ze skargi pozostanie 

owiane tajemnicą. Odpisywane odpowiedzi na pisma są lakoniczne i odfajkowane. Radna 

poruszyła temat pisma do RIO dotyczącego kto ma zabezpieczyć utrzymanie drogi do 

przystanku PKP w linii jezdni, na które nie otrzymała odpowiedzi na ustne pytanie od pana 

Burmistrza. Radna podsumowała, że niestety trzeba udać się do osób, instytucji z zewnątrz, 

żeby cokolwiek się dowiedzieć.  
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Radny p. Tomasz Szlenk zgłosił temat zniszczonych piłkochwytów na Orliku przy SP nr 1 na 

Mijaczowie oraz temat położenia kostki na odcinku 15 metrów drogi od ul. Hubala do 

Przedszkola na ul. Sucharskiego.  

 

Radna p. Beata Pochodnia zgłosiła ubytki na ul. Siewierskiej przy numerze 1 na styku Królowej 

Jadwigi i ul. Siewierskiej.  

 

Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk zaapelował do pana Burmistrza o możliwość 
nabycia mieszkania przez ludzi szczególnie pokrzywdzonych.  

 

Radna p. Beata Jakubiec – Bartnik zgłosiła, że na ul. Siewierskiej zostało kilka dziur, na ul. 

Zamenhoffa po awarii zostały też dwie dziury i poprosiła o uzupełnienie.   

 

Prowadzący obrady komisji p. Adam Zaczkowski z uwagi na brak zgłoszeń zamknął 
posiedzenie komisji.  

 

Prowadzący obrady komisji 

 

Adam Zaczkowski 

  

 

Przygotował(a): Magdalena Niewiadomska 

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

 


